
Protokoll styremøte 10-2021 
 
Møtte: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen, Atle Opstvedt og Renate Solberg 
 
Ikke møtt: Ingerid Lærum Roll-Lund, Maiken Hansen (vara) og Vidar Bryn (vara) 
 
Fra DNT: Leder Erik Skjervagen 
 
Sted: Bergen Travpark, styrerommet 
Tid: Fredag 15.10.21 kl.17.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir mandag 01.11.21 kl.17.00 
 

3. Presentasjon av DNT leder 
Den nye DNT lederen Erik Skjervagen presenterer seg selv og sin visjon for travsporten. Han 
forteller hva han vil vektlegge fremover og hva han forventer fra organisasjonen vår. 
Styret stiller spørsmål og diskuterer ulike temaer. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 

 
4. Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag 

Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag har hatt ekstra ordinær generalforsamling og 
vedtatt å legge ned laget. Forbundet har sendt vedtaket og protokollen til DNT, og venter på 
godkjennelse. Denne er dessverre ikke kommet enda og saken tas derfor opp igjen på neste 
styremøte. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 
 

5. Tilsvar fra DNT om fjerning av startavgift 
Vestenfjeldske sendte inn en sak om fjerning av startavgiften til generalforsamlingen til DNT. 
Saken ble videresendt til styret i DNT og ble styrebehandlet på styremøte 11/21. 
Saken gikk dessverre ikke igjennom hos styret. Styreleder i DNT oppfordrer forbundet til å 
sende inn saken på nytt med en ny formulering. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning og styret vil ta saken opp igjen på neste 
styremøte. 
 
 

6. Stend Videregående Skole 
Leder Johnny Skjoldal og forbundssekretær har vært i møte med Stend Videregående Skole 
om bygging av travbane ved skolen. Planleggingen med å ha travbane blir omgjort til 
treningsløyper og forbundet sammen med Fana Trav- og Hestesportslag skal holde dialogen 
med Stend Videregående Skole for å finne muligheter for å samarbeide om trening av hest. 

  
 Styret tar denne informasjonen til etterretning. 



 
7. Tvekamp Bjerke 

Oslo og Akershus Travforbund skal arrangere Tvekamp på Bjerke og har sendt ut forespørsel 
til alle travforbundene om støtte til arrangementet.  
 
Vedtak: Vestenfjeldske Travforbund støtter arrangementet med 5000kr. 
 
Leder tar dialogen videre med Oslo og Akershus Travforbund. 

 
8. Høstkonferanse/Strategiplan 

Det skal være høstkonferanse neste helg og der skal det jobbes med strategiplan Trav2025. 
Nye dokumenter for strategiplanen er kommet ut, og forbundssekretær sender dette ut til 
lagene. 
 
Styret tar denne saken til etterretning. 
 

9. Eventuelt 
Ingen saker 
 
 

 
 

Møtet ble hevet kl. 18.30 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
  Johnny Skjoldal   Henry Kristiansen 
 
 
 
 
 
 
  Renate Solberg    Atle Opstvedt 


